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z sesji Rady Gminy Mielków
z  dn1a 19$Źeśnia2013.

sesję otmrzy| PĘewodniczący Rad' Gminy Mielkós JózefŻyeadlo slowmi .'ol$ielan
s€sję Rady cńiny Mielków,. przys'ital lvszyslkiclr f€bran'ch. na pod$awie lisry obecności
stwierdżil quorun. nform!łąc, że znrienia się w poŹąd|u obrad pkt 2' fmrist.?odjęcie uchtłaly
B spllwie rozpaliznia skarg Pani Eł] Rajcakowskiej-hrcsz . Dyrckbia oimnazjum w
Mietkowie' na dzialania podcj'nowme v ŚtosuŃu do skarżącej lacz wójla cminy Mietkół,.
łprcvadfa się.?odjęcie ucnwa} w spńwie zawiadomienia Pmi Ewy Rajczakowskiej.Jarosz o
lonoqnyń puedlużeniu leminu rczpatżenia z]ofonych skarg..' Naslępnie PŹedstałil poządek

l. Podjęcie uchwaly w spEwi€ znimy budżetu Erniny na 201] rok'
2' Podjęcie uchwaly w sprawic zawiadomienia Pari Eł! Raj.,akovskiej'Jarosf o FonoMyn

prudlużeniu teminu rczpat.fenia z-}ożon]rch skarg'
]' wnioski i interpelacje ńdnycb'

v fwięlu z wuowadzenień zmiau Y poŹądku obEd' Pże*odniczący Rad), Gnrin). . Jófe|
Zycadlo preprowadził glosomie
Glosołaio 14 radn'ch oddeo 14g]osów.'za.,'
PŹ.sodniczqcy s{wierdfił, że loż4dek obmd fośa] pĘyjęty Fduog]ośrie.

Na vs1ępnie glos fabńl vójt Gńińy Adanr Kozarorvicz poin|omrowa|' że Rldca Prawny
Anna Pfuek jeŚ na eo|nieńiu leka$kin - ocfekuje na bzwią.anie ip.fedśawil PmiąParlycję
Nicz'loruk Radcę PEsnego, która foŚra]a zatrodniona w łyniMe i na warunkach laiich jakle

N6Ępnie pżedslawil Pa.a hen€nsz stomę sełretaŹa cfoiny i prz}$'ila] Pań! JeŹego
lreczyka podlugiej nieobecnościspo\odo]vluej clrobŁ'ą'

Uchwala rv spra$i. zmiay budżśtu gnriny na 20 l ] i
RegiDa ozga - skalbDik cniny PŁedstawiła pĄekl uchwaly pmponując nsrępnjące
zniary. zwiętszyć Plan doĆhodów budżou gnjiny o kwotę 9 42o'oo zl' . a]' ni l,
zs'ęksfyć plan w}'dalków o kwotę 9 420.00 zl zal.m2
Pozmimach.p l rdochodów]2 l |4] lo j8z l ' . z tecodochodyb ieżące l l  ó62 l9o . '18  zł ' ,
dochody naiątto$t 452 ]20.00zl'

' Plan s)datków 14 265 888'48 z] ' z tceo ł}dalki bieżąc€ 12 l60 6ó1.48 z]',
tr}'datki najątkowe 2 ]05 227.00zl' i w tym na inwslycje 2 o87 427'oo ''
wykonanie dotacji - at' [ 3 olŹ wykaz nNvesrycjl 2r' nl4'
Po predŚarvieniu ploJekfu s}'jaśni]a, ze gmina Mietkólv otŹymała dotację *' kwocie
40 071.91 z l)1. rozliczenia fundusrD Soleckieso a 2Ol2 rok. Jest ro flot ll)%
ponicsjonyclr l'],dalków w l)n l l ó04,63 fl. bieżących o@ 28 4ó?,28 fł' nająlkoB]'ch'
w zrviązku z nową klasyńkacją budżetową dokonuje sĘ korckry dotacji otrzymaiej f
wlosicw na usuwanie ebstu. a futże *oFkt'v pldu dochodów f q'fufu $plywów z
oplaly eksploalacyjnej s kwocie 23 4ó7'28 i i splal z q.tulu odpłatneeo nabyci; pBw!
wl6ności orż prawa uż}ttowJnia wieczyslcgo o kwÓtę 7 184.63 2l'
Po slronie wydalków 2 kwoly 9 420,00 z]' pżeaacza się : . kwotę 4 42o,oo zl' na $}'datki
'nwstycyJne pn' ..slkonanie dro8i dojudowej do pól ]v wawueńczycacb.. . na
dołończenie tE drogi olz kwolę 5 000'00 z]' na lunkcjonolwie Khbu Malucba pŹy
Bibl]otece w Dońanicaclr' gdzie ucavcfają dzieci mojące miej niź 3 lata - iie objęl;
opieką pŹeds*olną



PŹelvodni.ząc} RG Józe| fyeadlo w}iaśii]. e ladni ia posiedfeńiu komisjj
,U l ' ep lo{o | 'D rcpo)c | . / r  l j  . Ó / . |  '  f J ' { . / i  t ' o :o \ coc

Glosoł!ło 14radn'ch-Óddano 14 glosów',za'.
PŹewodniczący slwierdzil. że ncbwa]a zoŚala Fodjętajednog]ośije.

Uch$ała w spra]vie zwiadomienia Pani E$y Rajc,lko]vskiej Jalosz o ponoMyn pŹedlMeniL|
leminu ozpafzeni.złożonych skarc'

Anna l]rańka. cżłońek Konisji R€sizyjnq pŹedśawi]a u7'sad.ienie do uchNaly
- Przewodńiczący RG $!aśni]. Że Radc! PnMy Paui Pollycja Nicz]'poruk potwioidzila

$voja.obecność na posiedzmiu Konrisji Rewiąvjne.j i pźedŚawil trcjekl !chłal}'

Glosowalo ]4 Rdnycb -Óddano ]4 głosórv..fa.'
Pżewodniczący s$ierdzil. że uch*€ła zoslala podjęla jednog{ośnie.

\\'nioski i inleĘelacje ńdnych'
- Edwad lGssan - Z.ca PżerYodniczącego RG - nie w]eń do kogo sHelo\ł.ć pyanic w

związku z t'n. ż'e w Meiolvie pŹcptowadzony zoslal remont śłjetli.y i Flawdopodobnie
zosela oddana do uz}'tkD. a soxys i mdni do m len temat nie w]edzą
JeŹy F.eczyk z.ca wójla byl odbiór. kóry prolvadziła Agnjeszka \rJe soto}ska ' insp,
ds' budoMiclNa' ale nic lviem czy sohys i radni byli połiadomieni'

. Parveł wac]aNek .adny byleh powjadoniony pŻez so|tysa ' żc odbiór będzie o godz'
ll'00. czekalen ale nikogo nie było '

' Eligiusf Hładoń sołtys wsi Maniórv zawiadoni]em radnego waclarvka. poDieRM san
nie mog|enr być' o godz' l l']0 zadzlvoni]em do cnjiny poviedfiam ńi' że jesa- są $

- Adan Kozdosicz wójt - ł!aśn]ę to i udzielę odpowiedzi,
E' Ka$m z tego co pżeklz}Tal so]tys by]y niedociągnięcio' nie $'icnt. cz] 7-ostaly

Puesodniczący RG JóZf Żygadlo PŹekMa| dalsze plorvadzenie obmd Z.cy Edwłdoł'i

- Rysfard Łą.f - radny plzekaza| in|omację Pfui Ma|goŹalr ome PlEwodnicfa3ej
Konisji ds, P.feciwdzialeia Al*oholiaro*i i Narkonmii aby podania y sprał'ie wydania
pozvo]enB na sprzcdaż akonolu na inprczacń wiejskich skladaó 2 co najńniej 14 dniov]m

Wójl podzięk\ję 2 zapDszenia m doŹynki wiejskie onz za zmgaźowanic w dozyŃi
Gminue uważao. fe co roku dożynki są coro bardziei okŹa]c jesl coBz Bięcj lLdzi,
co świadcfy o dużyn zmgażoł&iu mdnych. sollysó*' i rad soleckich ' Proszę
podziękować wnoin imieńiu łszyslkinr osobom, kóle braly udzial \'Pl{eniu wieńcó\' i
przygotoBlmriu rzczy] klóre byly na dozynkach pEzentorvare'

- Mek KoŹiński sohys wsi Plogkowice fapyał, co będzie z połanmym lmiolen są
roc ie 'e  I  o/ " '  i '  Óo| f r  a re ' l  ru|  j ' '  o '  ś t .  oŁe  oU vJ '  Le1 'd
wójt. to należy skasovaÓ. fgIosić do Pmi Ani lrolański.j i kupió nowc
And@j Pielrusf]ra - radny rv inrieniu Klubu spońou'eso d'ęk ję drużyńom biorącym
Udzial w turnieiu - uĆzestnicz}'ło l0 drufyń. pogoda dopisa|a' JeŚeD pelen uzumia .l|a
dfuin' clrylę czo]a pżed soĘsami i ńdnynri. BaŃ pmkel gadżetx klóre zosla]'
Ózdane' Dzięłuję serdecaic i myślę' że lo doblzc o$tcuje napryszly lok'
E'Hladoń kilka tygodni temu zlozyliśmy podMie o ro. aby zostawić pienjądze



- l -
zagwaE ov'ec ńa ukończeuie clrodnika *' Manio9ie' czy zoslalo rozpatżonc
wójt . to będ7-ie rozpotr].vmc prz! olldcorr5']vmiu pmjektu budżcfu na pĘys7-ly rok
E' H]adÓń stala spra*2 - kana|izacj! $ Maniowic c2y 

"sfyscy 
są podlącze ort

zasuwy ńieznaleziouc -lżeba byje Zraleźó
wójt to tŹeba fglosić do ZGK
E' H]adoń 4lata lemu było to zallllvjane f Parcm ]Ltkiem. i nie nr! e|ektu
J. Fńnczyk pisma byl} \-ys]a!e w tej sprawie
E' E]adoń ' c7y 2Iundusfu so]ockiego nożDa zakupić np odku'acz do kościola. cfy]ałiś

Wójl {jo kościoła nie, Fundusz soleld jesl $'koŹtŚywany do nicnchobośĆi enrimych'
Nie Nidfę przcci*alskazań aby złUpjć sżejnik czy odklŹacz do świellicy
R' Lącf prcśba do Ądnych rozp rujemy sk4gi Pani E' Rajczakouskiej Jarosf na
wójL{ cncia]byn aby pżed g]osowanieh ndni fapoaa|i się Z dokunrenlacja tych skarg,
cdyż n'ekló!z! nie znaiąsprav} i glosują
Joleta Popiehka mdna na zece Bystrzycy koło zanku zde}aśo$ańyjesL nrostek, nie
da się hnędy PŹejeĆhać.
J'lnrczyk lenDostekjeŚnaŚtanie Rfcv
wójt.sprawdfiny kto jesr w]aściciclen j Puygorujeny lismo do wl!ściciela'
Je BajsemwiĆz rddny chod7i o róu' w vaMeńĆf'caclr kolo Pa Doroly tiefusfki
wo i '  - .o  ! ' / J c  c  r .  r '  ]*J  i 'D t$d/ '  l '  JU  |eJ  \ |Ł . i . i . ł ' '  i )  l '  i ' ' 1  1 'mo. '
Nadleśnict]va Miakjnia jakaś deIegacja by]a taD i obecnie oczekljcny na odPowiedź z
Nad]eśnict\a' Toje* k]veŚia poclębienia rc\u na odcinku ]o''4o m. ro mofe być trudna
kłestio' ale poczekajnry na odpo]vie'lź.
AuDa I3raika ndna. pŹy nI66 B Donanicaclr nie świcci |afupa b}ło tojuż Niele mzy
zclszane i w da|sżynr ciągu ta |e]pa nie świcci'
J BajsłNicz - k$stia luśla na skŹyżowanfu N wa\Ifctlgfycacn !Z} nramy q$ac

vójl- 10 cnnra fłtóĆi sĘ do Po\'ialu Pisa|iśny o huto na skżyfoł2ni! * stńży -
doslaliśmy negaryimą odpowiedź. ale lo$tóŹyny Fńśuę Z plo!Uz}c.]ą w}KorzysmnR
luŚn 2e skzyżowani! ]v vaMfeńc7-ycaclr' sdzie jc$ potrfebne ]viększe'
A. Pietruszka na dfodze porviatoMj kolo rara J. Misinki i pani M. Cat dekte na
studzienłaob są tak Nflobionc. ż-ejak pŻejcdzie lamochód 1ojesr st6zny huk' kolo ńojej
possji droea jest aobiom' z żego się bardzo cieszę. a|e sądwie sludzienki kanalizac\j;c.
kló|e n'|ealoby $)'czyścić'
vójl to niejes' ly]ko słŹyżoweie izakręt. alĆ na calej ul' Ko|ejoweJ. plze]icz}1i:lnry z
Panenjurkien o bylo ok. ll.12lyclr studzienek, Pan Bagiński rcż zglasfat. ̂ vlóoiliin)
się do slarost\'a o podniesienic lych studzienek' Zv!ócinry się z kolejntn pńnreD, bo nie
olifymaliśny odpołiedfi będzienry dociekać co z tyn naszynj pismem, Jeżelj kolo Pfura
Pielruszki stu dzienk i są olrvieralnc. lo postamny si ę .je s}czy s cto '
E Kasm zpylal czy sąje9c7e jakieś p!'1ania Die fg|osfuno pyuń.
v niązku z ryn zmkiąl Óbrad' sesji slo*'ani 'Zań}km sesję Rady cniny Mielków'.'

Naefuić sesji Rady ominy stmo$i zalączuik do prolokolu p|yta cD.


